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Volante Jaarvergadering 2022, gehouden op 7 oktober 2023 te Druten (Metropole) 
 
Aanwezig: 27 leden aangemeld, 3 leden afgemeld dus 24 personen incl. bestuur 
Aanwezige bestuursleden: Sjoerd Kok, Evert Henk Landman, Rens van den Brand, Ton Hermus 
Afwezig met bericht: Jelte Mollema, Maurice Bennen 
 
 
1. Opening 

De voorziIer, Sjoerd Kok, heet alle leden van harte welkom. Aan de hand van een Powerpoint 
presentaNe neemt hij met de aanwezige leden de agenda door, die er als volgt uitziet: 
• Opening 
• Bestuur huidig 
• Terugblik 
• PR & AC Commissie 
• Ledenbestand 
• Financiën  
• Leden aan zet 
• Rondvraag 
• SluiNng 
De vergadering gaat akkoord met deze agenda. 
Sjoerd legt verder uit dat de Nming van de reguliere ALV’s door de pandemie is verstoord. De 
ALV van vandaag betreV het jaar 2022. Eind Q1 2024 zal de draad weer opgepikt worden en 
wordt de ALV over het jaar 2023 gehouden. Nadere details (datum en locaNe) volgen later.  
 

2. Bestuur 
In de eerste plaats wordt gemeld dat Maurice Bennen terug is getreden als secretaris in verband 
met drukke werkzaamheden en zijn gezondheid. Wij bedanken hem hartelijk voor zijn bijdrage 
aan het bestuur en wensen hem beterschap en succes toe.  
Omdat het bestuur overwegend uit nieuwe leden bestaat stellen zij zich elk kort voor. 
Aan de aanwezige leden wordt gevraagd of er zich iemand beschikbaar wil stellen voor de 
funcNe van secretaris. Daarvoor zijn op dit moment geen gegadigden. Sjoerd wijst op het belang 
van een goede bestuurs-samenstelling in verband met het bestaansrecht van de vereniging, 
mensen kunnen zich uiteraard melden bij het bestuur als zij van gedachten veranderen of een 
ander lid kennen die dit op zich wil nemen. 
 

3. Terugblik en PR& Ac:viteitencommissie 
Aan de hand van de presentaNe wordt een terugblik gegeven van de acNviteiten in 2022 en 
2023 tot nu toe. In 2022 ging het om de volgende evenementen: 

• 9 april: 11e Volante Car Challenge 
• 21 mei: Volante motortoertocht onder begeleiding van een instructeur 
• 28 juni: Bedrijfsbezoek Classic Mike, Zeewolde 
• 5 november: Masterklas H2 en ALV 
• 19 november: Open dag HAN en reünie Volante. 
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De evenementen van 2023 zijn kort aangesNpt, maar zullen in de ALV van Q1 2024 nader 
worden besproken. In de presentaNe zijn ze wel weergegeven. 
 

4. Ledenbestand 
Op dit moment kent Volante 795 leden, 1 meer dan eind 2022. Daarvan zijn er 788 betalend lid. 
De dalende trend vanaf 2018 lijkt nu te stabiliseren door instroom van net afgestudeerden. Bij 
de laatste diploma-uitreiking was er maar 2,5 minuut Njd om Volante te presenteren, we willen 
daar meer Njd krijgen. Van de 40 afgestudeerden hebben zich er slechts 4 aangemeld als lid van 
Volante, te weinig wat ons betreV. 
 

5. Financiën  
In 2022 is de balans toegenomen tot ruim € 30k. Het neIo resultaat (winst) was bijna € 2k. In de 
presentaNe zijn de exacte bedragen weergegeven. Wat het bestuur betreV is dit een te hoge 
vermogensposiNe voor een vereniging zoals Volante. Er komen wat suggesNes uit de zaal, zoals 
ook het verlagen van de contribuNe. Dat wordt niet als de oplossing gezien. Een tweetal 
oplossingen wordt aanbevolen: het verder aankleden (“opspicen”) van de evenementen met 
bijvoorbeeld een lunch zodat ze meer aantrekkingskracht krijgen en het beter communiceren 
over de evenementen zodat ze meer bekendheid krijgen en er meer leden gebruik maken van 
georganiseerde evenementen. 
 
De kascontrolecommissie, Lex Winder en Bertram Padmos, heeV haar controle uitgevoerd en 
gaat akkoord met de cijfermaNge opstelling. Beide heren worden bedankt voor hun werk. 
 
Aan de vergadering wordt gevraagd of zij akkoord zijn met deze financiële verslaglegging en het 
bestuur decharge willen verlenen. De vergadering stemt hiermee in. 
 
De kascontrolecommissie voor verslagjaar 2023 kent een vacature voor en lid en een reservelid. 
Remco Ruiter stelt zich beschikbaar als lid en Remko Friedrichs als reservelid. De vergadering 
gaat daarmee akkoord. 
 

6. Leden aan zet 
Aan de hand van een aantal stellingen wordt aan de aanwezigen gevraag hun mening te geven 
via de app van menN.com. In de bijlage zijn de vragen en de antwoorden terug te zien. De 
resultaten zijn in het kort: 

• Volante organiseert voldoende evenementen  
o 19 stemmen voor, 1 twijfel vanwege de grote reisafstand (vanuit Zeeland). 

Proberen evenementen wat meer centraal in het land te houden 
• CommunicaNe 

o 3,8/5 voor voldoende communicaNe: Hier wordt gedoeld op wat uitgebreidere 
verslagen, meer foto’s, meer aansprekend. 

o 4,2/5 voor de standaard kanalen die we gebruiken (email, nieuwsbrief). Er staan 
momenteel geen nieuwsbrieven uit 2023 op de website 

• Facebook/Linkedin 
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o 3,0/5. Facebook wordt niet als nukg gezien, Linkedin juist wel. We zouden 
Linkedin veel meer moeten inzeIen om mensen op evenementen te krijgen, 40 
personen per event zou toch mogelijk moeten zijn. 

• Waar moet een evenement van Volante aan voldoen (Wordcloud met vrije tekst)? 
De meest voorkomende antwoorden zijn: 

o AutomoNve, netwerken, Interessant/leerzaam en InnovaNe 
• OrganisaNe van een evenement, aangebracht door een Volante lid: 

o Veruit de meerderheid kiest ervoor om dit dan samen met het bestuur te 
organiseren, niet om dit volledig zelf of volledig door het bestuur te laten doen. 

• Verschil tussen reünie en netwerkborrel (Wordcloud, vrije tekst) 
o De meerderheid ziet een netwerkborrel vooral bij bedrijfsbezoeken en een 

reünie met name voor het weerzien met oud-jaargenoten. Beide zullen dus 
georganiseerd blijven worden. 

• Waar denken we vooral aan bij niet-technische bedrijfsbezoeken? 
o Recycling wordt veelvuldig genoemd, ook logisNek en vervolgens IT sector/AI 

 
7. Rondvraag 
Bauke stelt de vraag hoe we leden meer kunnen laten parNciperen: wat triggert ze om acNef te 
worden. Wellicht kunnen we door meer acNeve aanwezigheid op Linkedin hier een rol in spelen. 
Zijn suggesNe is om dit te (laten) onderzoeken. Het bestuur zal deze suggesNe meenemen. 
 
8. Slui:ng. 
Sjoerd dankt alle aanwezigen voor hun bijdrage en nodigt iedereen uit voor de lunch en 
aansluitend het bezoek aan het Metropole museum, waar we vandaag te gast zijn. Hij sluit 
daarmee de vergadering. 


